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Z A P I S N I K 
22. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov Gradec, ki je bila v četrtek, 1. marca 
2018 ob 19.00 uri v prostorih občine na naslovu Stara cesta 13, Dobrova. 

Prisotne svetnice in svetniki: Bojan Demšar, Tončka Dolenc, Matjaž Dolinar, Stanislav Dvanajščak, 
Andreja Grabner, Irma Kavčič, Ana Malovrh, Marjan Pograjc, Anton Potočnik, Franc Rejec, Sonja Škof, 
Valentin Tominc, Marjeta Urbančič in Anton Zibelnik.  

Odsotni: Robert Oblak, Ana Zorc, opr.   

Ostali prisotni: Nadja Prosen Verbič, dopisnica Našega časopisa, Tadeja Plestenjak, Barbara Velkovrh in 
Mateja Tavčar, občinska uprava. 

Župan je svetnike in ostale prisotne lepo pozdravil in ugotovil, da je sklepčnost na seji zagotovljena.  
 
Po ugotovitvi sklepčnosti je župan članicam in članom občinskega sveta predlagal v sprejem potrditev 
zapisnika 21. redne seje občinskega sveta. Na zapisnik 21. redne seje je bila podana pripomba svetnice 
Andreje Grabner. Kot priloga k zapisniku 21. redne seje se dodatno pripravi, smiselno upoštevajoč določila 
50. in 51. člena Poslovnika občinskega sveta, prepis razprave A. Grabner in predlagatelja pri drugi točki 
dnevnega reda. Zapisnik 21. redne seje je bil soglasno sprejet.  
 
Franc Setnikar je predlagal naslednji dnevni red seje:  
     

1. Predlog obvezne razlage Odloka o občinskem prostorskem načrtu Občine Dobrova- Polhov Gradec 
2. Predlog obvezne razlage Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za enoto urejanja 

prostora VS 8/6-5 Selo   
3. Predlog rebalansa proračuna občine Dobrova- Polhov Gradec za leto 2018- I 
4. Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sprejemu otrok v vrtec in plačevanju 

oskrbnine v Občini Dobrova- Polhov Gradec 
5. Predlog Sklepa o ukinitvi javnega dobra 
6. Predlog Sklepa o spremembi Sklepa o ustanovitvi in delovanju Sveta za preventivo in vzgojo v 

cestnem prometu Občine Dobrova- Polhov Gradec 
7. Vprašanja in pobude svetnikov 
8. Poročilo o izvrševanju odločitev občinskega sveta 
9. Program dela občinskega sveta v letu 2018 
10. Razno 
 

Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet.  
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Ad 1) Predlog obvezne razlage Odloka o občinskem prostorskem načrtu Občine Dobrova- 
Polhov Gradec 
 
Župan Franc Setnikar je svetnikom predstavil vsebino obravnavane točke dnevnega reda, katere 
predlagatelj je bil. V razpravi sta sodelovala svetnika Andreja Grabner in Anton Potočnik.  
Po zaključeni razpravi je župan predlagal občinskemu svetu v sprejem naslednji  
 
Sklep 115/1/22 
Občinski svet sprejme Obvezno razlago določila 1. odstavka 57. člena Odloka o občinskem prostorskem 
načrtu Občine Dobrova- Polhov Gradec. 
 
Za je glasovalo 14 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 2) Predlog obvezne razlage Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za enoto 
urejanja prostora VS 8/6-5 Selo   
Župan Franc Setnikar je svetnikom  združeno vsebino predloga obravnavane točke, ki je razvidna tudi iz 
obrazložitve gradiva. V razpravi so sodelovali Andreja Grabner, Anton Potočnik in Matjaž Dolinar.   
Po zaključeni razpravi je župan predlagal občinskemu svetu v sprejem naslednji  
 
Sklep 116/2/22 
Občinski svet sprejme Obvezno razlago določil 2. alineje 4. točke 9. člena, 3. odstavka 11. člena, 5. odstavka 
11. člena, 1. odstavka 7. točke 13. člena in 1. odstavka 3. točke 26. člena Odloka o občinskem podrobnem 
prostorskem načrtu za enoto urejanja prostora VS 8/6-5 Selo, rekonstrukcijo lokalne ceste Hruševo–Šujica 
in gradnjo kanalizacije od naselja Selo do naselja Šujica (Uradni list RS, št. 68/2010), po skrajšanem 
postopku.  
 
Za je glasovalo 14 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 3) Predlog rebalansa proračuna občine Dobrova- Polhov Gradec za leto 2018- I 
Predsedujoči seje je predstavil povzetek sprememb, ki so bile podlaga za prvi predlog rebalansa proračuna 
za leto 2018. 
V razpravi so sodelovali svetniki Andreja Grabner, Marjan Pograjc, Anton Potočnik, Matjaž Dolinar in 
Stanislav Dvanajščak.  
Po zaključeni razpravi je župan predlagal občinskemu svetu v sprejem naslednja sklepa:   
 
Sklep 117/3/22 
Občinski svet Občine Dobrova- Polhov Gradec sprejme predlog Dopolnitve letnega načrta ravnanja z 
nepremičnim premoženjem občine Dobrova- Polhov Gradec za leto 2018.  
 
Za je glasovalo 14 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Sklep 118/4/22 
Občinski svet Občine Dobrova – Polhov Gradec sprejme Odlok o rebalansu proračuna občine Dobrova – 
Polhov Gradec za leto 2018 v predlagani vsebini. 
 
Za je glasovalo 11 svetnikov. Proti je glasoval 1 svetnik.  
Sklep je bil sprejet.  
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Ad 4) Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sprejemu otrok v vrtec in 
plačevanju oskrbnine v Občini Dobrova- Polhov Gradec 
 
Župan je opravičil odsotnost predsednice matičnega Odbora ter predstavil predlog sklepa in vsebino gradiva 
k obravnavani točki. Po predstavitvi sta se povabilu na razpravo odzvala občinska svetnika Andreja Grabner 
in Marjan Pograjc. Po zaključeni razpravi je župan predlagal občinskemu svetu v sprejem naslednji  
 
Sklep 119/5/22 
Občinski svet sprejme predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sprejemu otrok v vrtec 
in plačevanju oskrbnine v Občini Dobrova-Polhov Gradec.  
 
Za je glasovalo 14 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 5) Predlog Sklepa o ukinitvi javnega dobra 
Župan je občinskemu svetu predlagal v obravnavo in sprejem predlog sklepa, ki so ga člani občinskega 
sveta prejeli z gradivom za sejo. Razprave ni bilo, zato je predlagal v sprejem naslednji  
 
Sklep 120/6/22 
Občinski svet občine Dobrova-Polhov Gradec sprejme Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra na 
nepremičnini, parcelna številka 3046/11 k.o. Dobrova.   
 
Za je glasovalo 14 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 6) Predlog Sklepa o spremembi Sklepa o ustanovitvi in delovanju Sveta za preventivo in 
vzgojo v cestnem prometu Občine Dobrova- Polhov Gradec 
Vsebina predloga je bila zasnovana na podlagi zakonskih sprememb, katere je občina upoštevala s 
spremembo sklepa, je povedal župan. Razprave k tej točki dnevnega reda ni bilo, zato je župan predlagal 
občinskemu svetu v sprejem naslednji  

 
Sklep 121/7/22 
Občinski svet sprejme Predlog Sklepa o spremembi Sklepa o ustanovitvi in delovanju Sveta za preventivo 
in vzgojo v cestnem prometu Občine Dobrova-Polhov Gradec. 
 
Za je glasovalo 14 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 7) Vprašanja in pobude svetnikov 
 
Pod stalno točko občinskih sej »Vprašanja in pobude svetnikov«, so člani občinskega sveta zastavili 
naslednja vprašanja ter podali pobude:  
 

 
 
 
 

Marjan Pograjc Terminski plan gradnje centra Emila Adamiča?

Stanislav Dvanajščak Slabo stanje republiške ceste v Mali vodi, nevarna šolska pot

Andreja Grabner Kako potekajo pogovori z lastnikom za uporabo kulturne dvorane v zadružnem domu? 

Andreja Grabner Problematika zalednih meteornih voda v Gabrju?

Anton Potočnik Pobuda za pripravo programskega dela novega objekta na Dobrovi, pobuda za gradnjo doma za ostarele v občini. 

Anton Zibelnik Pokopališče Dvor- potrebna je sanacija izhoda iz mržišče vežice- posed asfalta na dveh mestih

Matjaž Dolinar Pobuda za razmislek o gradnji varovanih stanovanj kot alternativi DSO

Matjaž Dolinar Pobuda za dodatne možnosti načina izvajanja socialne oskrbe- Pomoči na domu

Franc Rejec Nelegalni navoz nasproti bencinske črpalke na Dobrovi?

Franc Rejec Kako je urejen odjem elektrike na ŠRC Gabrje? 
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Župan Franc Setnikar je podal odgovore na naslednja tekoča vprašanja in pobude, ali pa so bile odstopljene 
za pripravo pisnih odgovorov strokovnim službam, organom ali delovnim telesom občinskega sveta oz. 
zunanjim odgovornim institucijam: 
Na vprašanja Marjana Pograjca v zvezi z gradnjo Centra Emila Adamiča je odgovoril, da se postopki odvijajo 
po predvidenem terminskem planu, kot je predvideno tudi v proračunu in opredeljeno z investicijsko 
dokumentacijo; vzporedno je potrebna potrjena sprememba OPN, izdelava projektne naloge ter razpis za 
izbiro izvajalca. Sklicana bo v kratkem tudi delovna skupina. Župan je na vprašanje oziroma ugotovitev 
Stanislava Dvanajščaka, kot tudi na večkrat izpostavljeno problematiko nevarne šolske poti, ki jo izpostavlja 
svetnica Irma Kavčič, ki bi predlagala tudi preusmeritev izvajanja –poteka šolske poti, do ureditve stanja, 
odgovoril, da je potrebno na pristojne organe sprotno poročati o stanju ceste, kakor to počne tudi občina, 
zaradi nadaljevanja investicije je v kratkem predviden sestanek z Direkcijo, ki je upravljavka te državne 
ceste. Na vprašanje Andreje Grabner v zvezi z uporabo dvorane za kulturno društvo na Dobrovi, je župan 
povedal, da se rešujejo stvari v zvezi z elektriko, kot tudi, da je v pripravi osnutek ustreznega dogovora, 
na podpis katerega bo lastnik pozvan. Za problem, ki ga povzročajo zaledne vode v Gabrju na cestnih 
površinah, pa je že bil seznanjen, izveden je bil ogled na terenu, v spomladanskem času pa bo ponovno 
izveden ogled, s katerim se bi oblikovalo možne rešitve. Župan se je s predlogom Potočnika strinjal, saj bo 
potrebno, tako kot v športnih dvoranah, vzpostaviti normative ter definirati vsebine objekta, namenjenega 
društvenim dejavnostim. Problem gradnje domov za ostarele je v skromnem sofinanciranju države, saj je 
bila podeljena koncesija v preteklem obdobju samo ena in še na območju glavnega mesta. Drugi investitorji 
pa ne izkazujejo interesa, občina sama pa tovrstnih objektov ne more graditi. Pobuda Antona Zibelnika je 
posredovana upravljavcu pokopališča. Župan je na vprašanja oziroma pobude svetnika Matjaža Dolinarja 
povedal, da bosta posredovani pristojnemu odboru. Vzporedno je izpostavil še vprašanje v zvezi z umikom 
obvoznice iz predloga sprememb OPN, župan mu je povedal, da se bo celostna prometna strategija, 
vključno s kolesarskimi povezavami, samostojno umeščala v prostorski načrt v kratkem, s celovitimi 
študijami.  
Na vprašanje svetnika Franca Rejca v zvezi z nasutjem zemljišča nasproti bencinske črpalke na Dobrovi je 
povedal, da je občina seznanila pristojne inšpekcijske službe in odgovorne na Arsu in Direktoratu RS za 
vode. Od zadnjega poročanja na občinskem svetu na prejšnji seji se stanje bistveno  ni spremenilo, 
inšpektor na zadnje urgence občine ni odgovoril. Na ŠRC Gabrje bodo urejeni ločeni priklopi na električno 
omrežje, po namenih- za vrtnino posebej, za potrebe rekreativnih dejavnosti ločeno.  
 
Ad 8) Poročilo o izvrševanju odločitev občinskega sveta 
 
Skladno z določbami 21. člena Statuta občine je župan občinskemu svetu poročal o izvrševanju odločitev 
občinskega sveta oziroma so svetniki prejeli poročilo z gradivom in se z njim seznanili.  
 
Ad 9) Program dela občinskega sveta v letu 2018 
 
Župan je občinskemu svetu predstavil okvirne vsebine in okviren terminski plan sej v letu 2018 do zaključka 
mandata, ki pa ne izključuje izrednih ali dopisnih sej oziroma dodatnih sej v primeru izkazanih potreb za 
odločanje.  
Svetniki so program dela prejeli z gradivom in se z njim seznanili.  
 
Ad 10) Razno  
 
Nadzorni odbor občine je občinski svet pisno seznanil s Programom dela Nadzornega odbora občine za leto 
2018, in končnim poročilom o nadzoru zaključnega računa občine za leto 2016. 
Občinski svet redno prejema v vednost tudi gradivo Državnega zbora RS, ki lokalnim skupnostim na podlagi 
94. člena Zakona o lokalni samoupravi pošilja v mnenje predloge zakonov.  
 
 
Seja je bila zaključena ob 21.40 uri. 
 
Zapisala: 
Mateja Tavčar  
 
                                                                                                     Franc Setnikar, 

župan 


